
Extra styrelsemöte FS0625 med anledning av beslut från RIN 2025-05-20 

Datum: 2025-05-27 via Zoom 

Närvarande:  Ramon Malavé, ordf. 
  Anja Nordlund, vice ordf. 
  Michael Bergman, kassör 
  Mia Markkanen 
  Jonas Langetz 
  Sadik Sadik 
  Taija Marimon 
Adjungerad:  Sarah Wennerström C 
  Javier Escalante 
  Alexander Oja, Auktoriserad revisor, Grant Thornton 
  Thomas Nordin, Förbundets lekmannarevisor 

 

Protokoll 

§ 1 Mötets öppnande och val av justerare 
Mötet öppnades av ordförande och till justerare valdes Sadik Sadik. Ordförande hälsade 
förbundets revisorer välkomna som inbjudna av styrelsen. 

§ 2 Fastställande av dagordning 
Mötet fastställde dagordningen. 

§ 3 Ogiltigförklarande av styrelseval 
Styrelsen konstaterade efter beslut från RIN 2025-05-20 att personvalen som genomfördes på 
årsmötet den 22 mars 2025 vid punkt 19-24 har ogiltigförklarats efter överklagan. RIN har 
bedömt att valen genomförts formellt fel och därmed är ogiltigt.  

Styrelsen beslutar att följa RINs beslut så som det är formulerat och att ett nytt årsmöte måste 
hållas utan dröjsmål, men med hänsyn tagen till logistik och administration för ett nytt möte. 

§ 4 Konsekvens av ogiltigförklarandet 
Styrelsen konstaterar att förbundet enligt god föreningssed och föreningsrättsliga principer inte 
får stå utan styrelse. Eftersom det nya valet ogiltigförklarats återgår därmed den tidigare 
styrelsen, vald på årsmötet den 2024-03-23, i sina roller tills ett nytt korrekt val kan genomföras. 

Dock konstaterar man att det är samma styrelse i sin helhet, bortsett från en ledamot som 
ersatts av en annan, vilket gör den felaktigt valda styrelsen beslutsför under perioden från 22 
mars 2025 fram till RINs beslut 20 maj 2025. 

Styrelsen beslutar att med omedelbar verkan återinsätta Sadik Sadik som ordinarie ledamot 
och att adjungera Hana Antunovic tills vidare. 

§ 5 Beslut om extra årsmöte 
För att säkerställa föreningens demokratiska processer beslutade styrelsen att kalla till ett 
extra årsmöte för att genomföra ett nytt personval enligt RINs beslut. Mötet kommer att 
genomföras som ett hybridmöte i RFs lokaler på Södermalm i Stockholm, där styrelsen och 
mötesfunktionärer närvarar fysiskt för att säkerställa ett skyndsamt och rättssäkert 
genomförande, medan ombud deltar online. 
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Datum och tid för extra årsmöte: 2025-06-24 kl 19:00, Kallelse ska skickas senast: 2025-06-10, 
Årsmöteshandlingar skall skickas ut senast 2025-06-17. 

Styrelsen uppdrog till kansliet att i samråd med RF påbörja arbetet med att planera och 
administrera ett nytt årsmöte.  

Styrelsen beslutar att fullmaktsgranskningen skall till skillnad mot tidigare följa RFs riktlinjer 
(processhantering/mallstadga). Styrelsen har begärt ett yttrande från revisorerna för hur 
fullmaktshanteringen skall gå till. 

Not 1: Christer Pallin är tillfrågad att vara föreslagen ordförande på mötet på rekommendation av 
RINs ordförande och RF juridik. RFs avdelning för SF-stöd erbjuder även hjälp med ett förslag till 
en oberoende protokollförare, rösträknare och justerare väljs bland ombuden eller externt, 
valberedningen är vidtalad i dessa frågor. De representanter från förbundet som deltog på 
Riksidrottsmötet (Michael Bergman, Jonas Langetz, Javier Escalante och Sarah Wennerström 
Cedercrona) genomförde möten med RIN, RF juridik och RFs avdelning för SF-stöd under 
helgen, där avhandlades frågor som berörde RINs beslut, rättssäkerhet, dagordning för mötet, 
fullmaktsgranskning, tidpunkt för mötet och mötesordning mm.  

Not 2: Sadik begärde ordet och begärde att: 1. årsmötet skall genomföras fysiskt och digitalt 
med motiveringen att det är en viktig grundläggande princip för den demokratiska processen då 
de som har svårt med det tekniska & digitala kan närvara på ett fysiskt möte och de som inte kan 
närvara fysiskt kan delta digitalt, för att så många som möjligt ska kunna delta. 

Vidare begärde Sadik att: 2. Årsmötet förläggs till en helgdag så att så många som möjligt kan 
delta (förslag 28-29/6 alternativt augusti).  

Sadik begärde omröstning, vilket genomfördes utan gehör för Sadiks två begäran. Nedan redogör 
styrelsen för det resonemang som fördes kring den begäran som Sadik framförde. 

Generellt resonemang: 
Styrelsen resonerade kring Sadiks begäran och konstaterade att styrelsen har en skyldighet att 
genomföra årsmötet utan dröjsmål. Det finns även ett ansvar att bevaka rättssäkerheten kring 
genomförandet av mötet. Externa resurser, leverantörer av mötesteknik och lokaler är dessutom 
engagerade det datum som är föreslaget och det är väldigt stor skillnad i logistik, teknik, kostnad 
och möteslokal beroende på om mötet skall beredas på det vis Sadik föreslagit eller ej. 

Förberedande arbete kring mötet påbörjades dagen efter RINs beslut och stora delar av de 
tilltänkta resurserna är vid dagens styrelsemöte inplanerat, skyndsamhetsfaktorn sätts ur spel 
om nytt datum för mötet skall fastställas, dessutom bör mötet genomföras före semestertid. Den 
vanligaste semesterperioden i Sverige är vecka 27-32 och den traditionella industrisemestern 
vecka 28-31 betraktas numera som högsäsong då flest är lediga samtidigt. 

Helgdag eller vardagskväll: 
Enligt styrelsens mening finns det inga starka skäl för att förlägga mötet till en helgdag, snarare 
tvärtom, träffbilden för de som inte kan eller vill närvara bedöms vara större på en helgdag än en 
vardagkväll. Många är hemma på kvällarna efter jobbet eller skolan, vardagar tenderar att ha mer 
fasta rutiner och de flesta är i arbetsmode. Strävan skall vara att främja ett högt deltagande och 
engagemang samt att respektera medlemmarnas fritid på helgerna. 
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Det är traditionellt sett lägre närvaro på helger, många reser bort eller prioriterar fritiden. Det 
finns också en större risk för dubbelbokning när det gäller fester, matcher, familjeträffar mm. 
Helgen ses också generellt som en vilotid där engagemanget är lägre än på vardagar. För ett 
föreningsmöte är tisdag-torsdag kl 18-20 den vanligaste tiden som bedöms som optimal. Då är 
det en balans mellan tillgänglighet och fokus. Genom att undvika möten på helgdag så minskar 
risken för krockar med privata åtaganden och skapar en mer förutsägbar mötesstruktur. 

Fysiskt deltagande: 
När det gäller fysiskt deltagande för ombuden på mötet så måste även en fysisk deltagare 
hantera mötet via en padda som man får av mötestekniken. Digital kompetens bör alltså inte 
vara en faktor som spelar någon roll om man deltar fysiskt eller digitalt. De förberedelser som 
skall göras är att utöka supporten för att säkerställa att alla som vill delta kan göra det. Mötet 
skall även ajourneras om det uppstår tekniska problem under mötets gång, tills problemen är 
löst. Styrelsen är enade om att ett fysiskt möte skulle vara att föredra, men av ovan orsaker så är 
det inte möjligt att genomföra dels skyndsamt, dels rättssäkert. 

Grundläggande principer för den demokratiska processen: 
Grundläggande principen för demokrati är till exempel (ej uttömmande lista); 
1. Allmän och lika rösträtt 2. Yttrandefrihet och mötesfrihet 3. Rättssäkerhet 4. 
Majoritetsprincipen 5. Skydd för minoriteter 6. Transparens och ansvar 

Tekniska och digitala svårigheter är inte en del av de grundläggande principerna för den 
demokratiska processen men det kan påverka hur demokratin fungerar i praktiken. Det kan tex 
hindra deltagande, skapa ojämlikhet, underminera tilliten till processen och försvåra öppenhet 
och insyn. Det är inte en demokratisk princip i sig men kan bli ett demokratiproblem om det 
hindrar medlemmars möjlighet att delta eller påverka på lika villkor. 

För att säkerställa en rättssäker och inkluderande demokratisk process krävs att tekniska och 
digitala lösningar inte utgör hinder för deltagande. 

Det innebär att: 

• Alla medlemmar ska ha likvärdig möjlighet att delta, oavsett teknisk vana eller utrustning. 

• Digitala omröstningar ska genomföras med stabila och användarvänliga verktyg. 

• Information om hur man deltar digitalt ska vara tydlig, i god tid och tillgänglig för alla. 

• Tekniskt stöd skall erbjudas för att minska trösklar och öka tryggheten. 

Genom att säkerställa tillgång, tydlighet och teknisk funktionalitet elimineras risken att tekniska 
hinder urholkar medlemmarnas rätt till delaktighet och inflytande. 

§ 6 Mötet avslutas 
Mötet avslutades av ordförande. 

 

Digitalt signerat av: 

Michael Bergman Ramon Malavé Sadik Sadik 
Protokollförare Ordförande  Justerare 

https://sign.visma.net/sv/document-check/1790a756-dd45-4ab0-b6f6-93a06b3b3c15

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com



SIGNATURES ALLEKIRJOITUKSET UNDERSKRIFTER SIGNATURER UNDERSKRIFTER

This documents contains 3 pages before this page Tämä asiakirja sisältää 3 sivua ennen tätä sivua Detta dokument innehåller 3 sidor före denna sida

Dokumentet inneholder 3 sider før denne siden Dette dokument indeholder 3 sider før denne side

authority to sign asemavaltuutus ställningsfullmakt autoritet til å signere myndighed til at underskrive

representative nimenkirjoitusoikeus firmateckningsrätt representant repræsentant

custodial huoltaja/edunvalvoja förvaltare foresatte/verge frihedsberøvende

https://sign.visma.net/sv/document-check/1790a756-dd45-4ab0-b6f6-93a06b3b3c15

Electronically signed / Sähköisesti allekirjoitettu / Elektroniskt signerats / Elektronisk signert / Elektronisk underskrevet

www.vismasign.com


		2025-05-30T11:35:20+0000


		2025-05-30T11:41:40+0000


		2025-05-30T12:09:09+0000




